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Deltagare 
Jenny Westerin   Sammankallande 

Bernt Johansson Ledamot 

Max Larsson  Ledamot 

Mikael Norén  Miljösamordnare 

Philip Lund   Koordinator 

Fredrik Hansson Blivande koordinator 

 

 

1. MÖTETS ÖPPNANDE 
Jenny öppnade mötet och hälsade deltagarna välkomna.  

2. GODKÄNNANDE AV DAGORDNING 
Dagordningen godkändes.  

3. FÖREGÅENDE PROTOKOLL  
Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna. 

4. EKONOMI 
MK gick igenom utgifter sedan föregående möte. Miljöforum är genomfört och kostnaden 
höll sig under budget. Budget för 2025 ska vara inskickad till Eva senast 8 november. 
Jenny gör ett förslag av fördelning i budgeten och skickar till MK innan det skickas in till 
Eva.   
 

5. UPPFÖLJNING AV MILJÖHANDLINGSPLAN/AGENDA 
MK gick igenom arbetstavlan och följde upp punkterna. I november är möte bokat med 
distriktens miljöansvariga med syfte att involvera dem mer i miljöarbetet samt diskutera 
uppdraget för de miljöansvariga, utbildning av miljöombud och miljöcertifiering.  
 

6. MILJÖUTBILDNING IUP 
I samband med miljöforum gick MK igenom förslag för utbildningsstrukturen som Mikael 
N tidigare presenterat. Inför framtiden finns ambitionen att integrera fler hållbarhetsfrågor 
i utbildningarna samt följa upp distriktens miljöutbildningar av föreningars miljöombud. 
Vid miljöforum identifierades också ett behov av att få en bättre översyn av 
föreningarnas miljöombud och möjlighet för digital registrering av miljöombud diskuteras 
vidare på kansliet.   
 

7. KOMMUNIKATIONSPLAN 
Philip och Mikael N har avstämning om miljönyhet på fredag 25 oktober. Fokus för nästa 
nyhet är uppföljning efter miljöforum och hållbarhetsstrategin.   

 

 
 
 
 

 
8. MILJÖFORUM 

Miljöforum genomfördes den 12–13 oktober med totalt 22 deltagare från Svemo och 
SBF. Det var många bra och givande diskussioner om distriktens uppdrag, framtida 
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arbete med fokus på hållbarhet, vidare samverkan mellan förbundet i miljö- och 
hållbarhetsfrågor samt presentationer från externa föreläsare. Det finns en efterfrågan 
av mer kunskap inom området hos både distrikten och föreningarna.  

 

MK ser gärna att generalsekreterare och ordförande deltar vid kommande års forum.  
 

9. ELRACING & HÅLLBARA BRÄNSLEN 
Mikael N har skickat en mall för klimatberäkning till Mikael L för uppföljning vid en 
båttävling. MK diskuterade vidare att följa upp vid vilka arrangemang det kan 
genomföras klimatberäkning på framåt.  
 

10. ÖVRIGA FRÅGOR 
10.1 BIOLOGISK MÅNGFALD 

Mikael N har arbetat vidare med föreningsbesök tillsammans med Ola Jennersten, som 
gett positiv feedback till verksamheten och vårt miljöarbete. Föreningsbesöken har varit 
mycket positiva och MK diskuterade möjligheter för nya projekt för att nå ut till fler 
föreningar i arbetet med biologisk mångfald.  

 
10.2 VRIGSTAD MK 

Mikael N har deltagit vid samråd mellan kommunen och föreningen i ljudfrågan. 
Föreningen har nyligen gjort löpande beräkningar av ljudet på anläggningen och haft 
stöd av Efterklang i arbetet.   

 
11. NÄSTA MÖTE/MÖTETS AVSLUTNING 

26 november via Teams 
 
Jenny avslutade mötet och tackade deltagarna.  

 

Vid protokollet   Justerare 

Philip Lund   Jenny Westerin 
2024-10-22    Justerat via e-post 2024-10-22 

 


